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ZAPISNIK  
S 40. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

40. sjednica VMO Vojak održana je 25. rujna 2018. (utorak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 

 

Zapisnik s 39. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalni prioriteti na području MO Vojak za 2019. godinu- 
usvajanje liste 

2. Biramo najljepšu okućnicu, balkon, prozor i terasu- izvještaj 
3. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Predsjednica MO Vojak, gđa. Elena Šegota- Paladin izvijestila je Vijeće o obrađenim 
prijedlozima komunalnih prioriteta na području MO Vojak za 2019. godinu. Vijeće je na 
obradu poslalo 27 prijedloga za čiju je ukupnu realizaciju potreban iznos od 385.000,00kn. 
Kako Vijeće na raspolaganju ima 118.000,00kn mora se izraditi lista prioriteta za 2019. 
godinu dok će se preostali prijedlozi, koji ove godine zbog nedostatka sredstava ne mogu 
biti usvojeni, predložiti za realizaciju kroz naredne godine.  



Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kratke rasprave jednoglasno usvojilo listu komunalnih 
prioriteta na području MO Vojak za 2019. godinu kako slijedi: 
 
 

 
 
 
 
 

AD 2 
Vijeće MO Vojak provelo je akciju Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor u periodu od 
svibnja do lipnja 2018. godine. Prijave građana zaprimale su se do kraja svibnja nakon 
čega je uslijedilo fotografiranje prijavljenih okućnica, balkona i prozora. Po prikupljanju 
fotografija sazvan je žiri koji je između 17 prijavljenih odabrao 3 najljepše okućnice, 
najljepši balkon i 2 najljepša prozora. Za 21. lipnja sazvana je svečana podjela priznanja i 
bonova za nagrađene i ostale sudionike akcije nakon čega je uslijedilo druženje uz 
prigodni domjenak. 
 

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo Izvještaj o provedenoj programskoj 

aktivnosti Biramo najljepšu okućnicu, balkon i terasu. 
 
  

 
 
 

Redni 

broj
NAZIV Nadležnost Plan 2019.

1
Sanacija kolnika u Ulici  Drage Šćitarakod kućnog 

broja 2 
RP 20.000,00

2
Sanacija nogostupa u Ulici Drage Šćitara kod 

kućnog broja  2
RP 15.000,00

3
Sanacija stubišta u Radićevoj ulici između kućnih 

brojeva 16 i 18
RP 10.000,00

4
Sanacija zida u Ulici Drage Šćitara kod kućnog 

broja 20
RP 2.000,00

5
Sanacija stola za stolni tenis u parku u Ulici Drage 

Šćitara južno od kućnog broja 5
ZKD 1.000,00

6
Građevinsko i hortikulturno uređenje površine u Ulici 

Drage Šćitara južno i istočno od kućnog broja 5
ZKD 17.000,00

7
Sanacija odvodnje oborinskih voda u Ulici Drage 

Šćitara kod kućnog broja  5
RP 15.000,00

8
Sanacija oštećenih rubnjaka uz zelene površine u 

Ulici Drage Šćitara zapadno od kućnog broja 5
ZKD 3.000,00

9
Sanacija stubišta u Ulici Drage Šćitara kod kućnog 

broja 2
RP 10.000,00

10
Uređenje podloge za spremnike za otpad u Ulici 

Nike Katunara kod kućnog broja 8 
RP 8.000,00

11

Postava rubnjaka uz zelene površine u Ulici Slavka 

Krautzeka zapadno i južno od kućnih brojeva 

92ABC

ZKD 12.000,00

12
Ličenje ograde u Ulici Slavka Krautzeka južno od 

kućnih brojeva 92ABC
RP 5.000,00

UKUPNO: 118.000,00

MJESNI ODBOR VOJAK

Usvojeni prioriteti u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu



AD 3 
 AD 3.1. 

 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu poslanom gosp. Robertu Maršaniću iz Rijeka 
prometa vezano za očitovanje Vijeća o mogućnosti postavljanja semafora na raskrižje 
ulica Mihanovićeva- Marohnićeva- Radićeva. Kako je od nadležnih službi dobiven odgovor 
da se na navedenom raskrižju ne može postaviti semafor Vijeće je dalo suglasnost da se 
pješački prijelazi u Mihanovićevoj i Marohnićevoj ulici izmjeste kako bi se dobila veća 
preglednost pri skretanju vozila. Pješački prijelaz u Marohnićevoj ulici izmješten je 
početkom rujna. 

   
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 3.2. 

 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o odgovoru nadležnih službi Rijeka prometa vezano za upit 
građana, gosp. Marković, da se na pješačkom prijelazu u Ul. S. Krautzeka između kbr. 88-
89 postavi svjetlosna prometna signalizacija. Nadležne službe procijenile su da je 
preglednost na navedenoj lokaciji dobra, postojeća prometna signalizacija je vidljiva te u 
ispravnom stanju stoga nema potrebe za dopunom. Odgovor nadležnih službi proslijeđen 
je gosp. Markoviću. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  

 
 
 AD 3.3. 
 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu gosp. Elia Biasiola, Rijeka promet, vezano za 

zahtjev Vijeća da se u Ul. Nike Katunara kod kbr. 9 (ispod trafostanice) uredi površina za 
smještaj spremnika za otpad. Rijeka promet suglasan je s prijedlogom Vijeća te je isti 
proslijeđen KD Čistoća na obradu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  

 
 
 AD 3.4. 
 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu poslanom Komunalnom redarstvu, a vezano za 

nepropisno odloženi glomazni otpad na javnoj površini u Marohnićevoj ulici između kućnih 
brojeva 10 i 12. Traženo je što hitnije uklanjanje istog. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
  
AD 4 
 AD 4.1. 

 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin, izvijestila je Vijeće o začepljenoj šahti- 
upojnom bunaru u ulici Nike Katunara južno od kućnog broja 9. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. DZKD-u će se ponovno uputiti 
molba da se šahta očisti. 

   



 AD 4.2. 

 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin, izvijestila je Vijeće o oštećenjima na 
platnenim poveznicama za stabla u Ulici Drage Šćitara (kod kbr. 11-13 i 22-24-26). 
Oštećenja je potrebno sanirati kako mlada stabla ne bi stradala prilikom naleta vjetra.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Direkciji zajedničkih komunalnih 
djelatnosti uputiti će se zahtjev za sanacijom platnenih poveznica. 

 
 
  
AD 5 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


